

无纺布分切机加工皮革、pvc开条

产品名称	无纺布分切机加工皮革、pvc开条
公司名称	盐城市盐都区大冈华权机械厂
价格	.00/个
规格参数	是否提供加工定制:是 最大原料宽度:1600 (mm) 最大原料直径:500 (mm)
公司地址	中国 江苏 盐城市盐都区 盐城市盐都区大冈镇工业园区
联系电话	86 515 88801727

产品详情

是否提供加工定制	是	最大原料宽度	1600 (mm)
最大原料直径	500 (mm)	最大收卷直径	500 (mm)
分切速度	可调 (m/min)	收卷轴	普通
总功率	1.5 (Kw)	外形尺寸	2700 (mm)
重量	800 (kg)	品牌	通源

无纺布分切机参数说明

主要用途

本设备主要用于无纺布的分切，将1800以内的卷筒基材，分成若干卷，最窄可分切18mm的包边条。

主要特点

- 1、 机器结构合理，角度平衡，在高速工作状态下，运转平稳，每分钟可达180米。
- 2、 配有磁粉张力刹车控制和左右调节功能。
- 3、 主机采用1.5kw摆线针轮电机，配用变频系统，可随意调节控制机器运转速度。
- 4、 具有自动计米功能。
- 5、 切刀使用平刀式工业手术刀，配40套刀架，刀距可调节到18mm-1800mm。

6、收放卷采用 $\phi 74$ 气涨轴各一支，切条平稳效果佳。

主要技术参数

辊面宽度:1800mm

最大放卷直径：500mm

最大收卷直径:480mm

分切宽度:18mm-1800mm

分切速度:0-180m/min

电源:380v50-60hz

重量:900kg

外形尺寸2700 × 900 × 1300mm

non-woven fabric that cutting machine parameters

main application

this equipment is mainly used for non-woven fabric cutting, will the drum base material, within 1,800 into several volumes, the narrowest 18mm package can be divided into cutting edge bar.

main features

machine structure is reasonable, angle balance, high-speed work condition, smooth operation, every minute of up to 180 meters.

equipped with magnetic powder brake control and tension around regulatory function.

the main machine uses 1.5kw cycloidal motor, with frequency conversion system, can adjust at will control machine speed.

with automatic meter function.

cutting knife type industrial use flat with scalpels, daoju cutting, 40 sets of 18mm-1800mm adjustable to.

accept rewind $\phi 74$ gas rose by each one, cutting of axial smooth effect.

main technical parameters

roller surface width:1800mm

maximum rewind diameter:500mm

largest480mmwindingdiameter:

slittingwidth:18mm-1800mm

slittingspeed:0-180m/min

powersupply:380v50-60hz

weight:900kg

shapedimension27x900x1300mm